
   
 

Tid: 2007-11-03, 17:00 

Plats: Klimpfälls Högfjällshotell 

 

 

Dagordning medlemsmöte 2007-11-03 
 

 

 

 

 

1. Klimpfjälls stugägareförening 

 

 

2. Information från: 

 
 Föreningen 

 

 Nya Hotellägarna 

 

 Norgefarargården, Eva Hed 

 

 Vilhelmina kommun 

 

 Bilder från städdagen 

 

 

 

3. Övrigt  

 

 

4. Gemensam middag 19:00 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



   
 

 

 

 

 

 

 

Tomas Sondell hälsade alla välkomna till mötet. Nedanstående punkter 

avhandlades. 

 

1 Klimpfjälls stugägareförening 
 

 

 

 Styrelsen 2007-2008 

 Ordf  Sören Söderberg  1 år 

 Sekr   Tomas Sondell  1 år 

 Kassör  Lena Svensson  2 år 

 Ledamot Olle Fröberg  1 år 

 Ledamot Lars-Gunnar Lundström 2 år 

 Ledamot Bengt Olsson  1 år 

 Revisorer Bosse Holmgren  1 år 

 Revisorer  Ann-Britt Mårtensson  2 år 

 

 Antal möten 4 st 

 Städdag 2007-09 

 Byte stoppkranar 

 Hemsidan 

 Uppdaterade öppettider för Handlar´n 

 Länkar till …. 

 4 000 besök sedan start 

 Snitt 100 / mån. 

 Väderinfo 

 Bilder från årsmöte, städdag osv 

 Övrigt önskemål på hemsidan. Köp / Sälj ? 

 Husskyltar 

 Hantering sopor under sport resp påsk 

 
Önskemål från mötet att information från övriga föreningar i Klimpfjäll finns att 

finna på hemsidan. Tomas lovade se över hur man skulle hantera detta. 

 

 



   

 

 

 

 

 

2 Presentation av nya ägarna till hotellet 

 
Mie Johansson och Juhani Kokko presenterade de nya ägarna som var 13 till 

antalet. Ägarna ser stor potential i Klimpfjäll och kommer att satsa stort. Deras 

gemensamma nämnare var att de tror på Klimpfjäll. Den som samlat alla ägarna är 

Tomas Säfsten från Vilhelmina. Föreningen ser också ljust på detta. Ivar Svensson 

framförde allmän oro för slalombacken. Mie meddelade att man för förhandlingar 

med ägarna av backen samt Vilhelmina kommun.Vid mötet överlämnade 

föreningen en blomsteruppsättning och önskade lycka till. 

 

Namn på ägarna samt ort 

 

Juhani Kokko  Skellefteå 

Mie Johansson  Skellefteå 

Pär Johansson  Skellefteå 

Markus Richtman Skellefteå 

Tomas Säfsten  Vilhelmina 

Helene Eriksson Vilhelmina 

Hans Holmberg  Vilhelmina 

Ulf Grönlund  St. Petersburg 

Bill Neggemyer USA 

Terje Hagen  Norge 

Morten Lie  Norge 

Roar Norman  Norge 

Torbjörn Johansson Sundsvall 

 

 

 

3 Presentation Norgefarargården, Eva Hed 

 
Eva Hed som driver Norgefarargården presenterade sin verksamhet, samt en 

intressant betraktelse över Norgefararleden. Informationstavlor över Marsfjället 

skall sättas upp efter vildmarksvägen. Vilhelmina skoterklubb skall träffa norska 

kommunrepresentanter angående skoterled till Norge 
 

 

 

 



   

 

 

 

 

 

 

4 Information från Vilhelmina kommun 

 
 Nya byggbara tomter i Soldalen, ca 100 st 

 detaljplan pågår 

 Från sophanteringsfrågan intet nytt. ( kärl ) 

 Gruvdriften 

 Offentlig information 15/11 om brytningen 

 Miljöprövning inlämnad 

 

 

5 Bilder från städdagen 2007-09-29 

 
Ivar Svensson rekommenderade en promenad efter Durronbäcken.  
 

6 Övrigt 

 
Prov på upphandling av el till föreningens stugor. Den som vill delta mejlar 

årsförbrukning av el samt fastighetsbeteckning till info@klimpfjall.nu 

Tomas testar av mot några elleverantörer och återkommer till resp. 
 

7 SLUT 
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